
 

TEAM SÖDERTÄLJE BOWLINGKLUBB 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Styrelsemöte 20250303 

Närvarande: Ronny Pettersson, Hans Linderstrand, Mikael Bloemer, Bo Qvist 

och Patrik Johansson. 

1. Ronny går igenom dagordning som vi godkänner. 

2. Föregående protokoll. 

3. Redogörelse för ekonomin i Seniordelen och det ser bra ut. Saldo ca 

69000:- per idag. Ser fortsatt bra ut. 

4. Bosse går igenom ekonomin för Ungdom/Para som ser ok ut nu. Saldo 

72000:- per idag. Fått besked på preliminärt beviljat verksamhetsbidrag 

för 2025 på halva beloppet som är 64300:- genom Idrottsåret 2025. För 

hösten 2025 kan vi söka från och med 15 april för den andra halvan. 

5. Vi väntar med diskussion om nytt bokföringsprogram till hösten. 

6. Status på sponsorarbetet 20250303 gicks igenom. 

7. Bosse informerar om bidrag vi kan få för sommaraktiviteter från 

Södertälje kommun, där Träffpunkt Södertälje var ett alternativ. Styrelsen 

var enig om att avvakta fler aktiviteter tills vi vet vad Sportlovsaktiviteten 

gav för resultat. 

8. Bosse informerar från Sportlovsaktiviteten som var den 2/3. 

9. Ronny och Bosse informerade om Tränarutbildningen som flera 

medlemmar gått. Det finns intresse att ta hit tränaren till klubben vid ett 

tillfälle för att informera/utbilda oss hur vi skall tänka och agera inför 

kvalmatcher för att gå upp en division till div.2. 

10. Ten Pin Cup arrangeras den 2a eller 9e april. 

11. En tre klotsväska, tre klot och bowlingskor har skänkts till klubben från 

en gammal medlem som slutat. Vi bestämmer att tre klotsväskan kan gå 

till ett pris vid en tävling. Det andra kan skänkas bort. 

12. Klubben står för startavgifter för Ungdom- Para bowlingen. 

13. Vi enas om att Ungdom- Para sektionen skall ha samma tröjor som Senior 

sektionen har när nya tröjor köps framöver. 

14. SK Nova från Nynäshamn frågar om vi vill ha ett samarbetsavtal med 

dom, men detta kommer vi att säga nej till i nuläget. 

15. Angående nytt klubbrum så är det nytt möte om det den 26 mars. 



16. Tennisklubben frågar om samkörning med aktiviteter med dom i Påsk och 

sommar 2025. Bosse tar kontakt med Stefan från tennisen. 

17. Nya tröjor är inköpta för att komplettera till nuvarande tröjor då vi har för 

få av dom. 11st för 4660:-. 

18. Vi avvaktar med Instagramkontot och Jeanette tar beslut om det skall 

startas. 

19. Nästa medlemsmöte är den 14 april kl 18:00 

20. Övriga frågor: Inga. 

21. Nästa styrelsemöte är 7 april. 

22. Mötet avslutas. 

 

 

 

 


